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ZÁPIS 

z 5. zasadnutia Akademického senátu FEIT UNIZA vo funkčnom období 2023-2027, 

ktoré sa uskutočnilo 31.05.2024 od 10 hod. v BD121. 

 

 
Účasť podľa prezenčnej listiny: prítomní senátori: 14 

senátor s pozastaveným členstvom: 1 
ospravedlnení senátori: 6 
hostia: prof. Ing. Pavol Špánik, PhD., prof. Ing. Róbert Hudec, PhD., 
Ing. Katarína Jurošková, Ing. Matej Tkáč 

 
 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v Liptovskom Mikuláši a k jeho 

premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024. 

3. Schvaľovanie Dodatku č. 1 k Štatútu Fakulty elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej 

univerzity v Žiline. 

4. Schvaľovanie Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

5. Rôzne. 

 
1. Otvorenie, schválenie programu. 
Predseda AS FEIT prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD. otvoril 5. zasadnutie akademického senátu FEIT, 
privítal senátorov, členov vedenia fakulty a hostí. Konštatoval, že na zasadnutí je prítomných 14 
členov AS FEIT, čo je nadpolovičná väčšina všetkých členov a zasadnutie je uznášaniaschopné. 
V úvode informoval, že Benedikt Kis, člen študentskej časti AS FEIT za KRIS má pozastavené členstvo. 
Prítomným prečítal navrhovaný program zasadnutia a vyzval senátorov na predloženie pripomienok 
a doplnení. 
Pani predsedníčka Disciplinárnej komisie FEIT prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. požiadala 
o doplnenie bodu programu „Schválenie člena disciplinárnej komisie FEIT UNIZA“. Predseda AS FEIT 
jej požiadavke vyhovel a schválenie člena Disciplinárnej komisie FEIT UNIZA navrhol zaradiť do 
programu ako 5. bod, pričom bod „Rôzne“ ostal v programe ako posledný bod, t.j. 6. bod programu. 
Pán dekan FEIT prof. Ing. Pavol Špánik, PhD. požiadal o preloženie bodu programu č. 4 „Schvaľovanie 
Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku FEIT UNIZA“ na druhé miesto v programe za bod 1.  
Predseda AS FEIT prof. Janoušek prečítal prítomným senátorom upravený program zasadnutia 
s doplneným bodom č. 5 a s premiestneným poradím, predniesol návrh uznesenia a požiadal ich 
o hlasovanie za program zasadnutia v nasledovnom poradí: 
1. Otvorenie, schválenie programu. 

2. Schvaľovanie Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku Fakulty elektrotechniky a informačných 

technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 
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3. Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v Liptovskom Mikuláši a k jeho 

premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024. 

4. Schvaľovanie Dodatku č. 1 k Štatútu Fakulty elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej 

univerzity v Žiline. 

5. Schvaľovanie člena disciplinárnej komisie Fakulty elektrotechniky a informačných technológií 

Žilinskej univerzity v Žiline. 

6. Rôzne. 

 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Hlasovanie za program zasadnutia 14 0 0 

 
Uznesenie 2024/05/01: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil predložený program 
zasadnutia s doplnením bodu 5) Schválenie člena disciplinárnej komisie FEIT UNIZA z radov študentov 
fakulty pre akademický rok 2023/2024, pričom 6. bodom rokovania je Rôzne, a zmenou poradia 
bodov rokovania, bod 4. sa presúva za bod 1. s následným prečíslovaním bodov 3. a 4. 
 
Po schválení upraveného programu vystúpil pán Mgr. Peter Čendula, PhD. s návrhom aby sa 
z programu rokovania vyradil bod „3. Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v 
Liptovskom Mikuláši a k jeho premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024.“. V tak závažnej veci ako je 
premiestenie IAS považuje Mgr. Peter Čendula, PhD. za dôležité, aby podľa Štatútu FEIT, §8, bod (10), 
písmeno (k) predložil dekan písomný návrh na premiestnenie IAS spolu s odôvodňujúcimi podkladmi 
na zasadnutie AS FEIT. Podľa Rokovacieho poriadku AS FEIT, článok 7, bod (11) a bod (13), majú byť 
materiály na rokovanie zaslané navrhovateľom predsedovi AS FEIT v písomnej a/alebo elektronickej 
forme. 
Predseda AS FEIT otvoril diskusiu k tomuto návrhu a následne predniesol návrh uznesenia, o ktorom 
zúčastnení členovia AS FEIT hlasovali.  
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie návrhu na vyradenie bodu „3. Vyjadrenie k 
ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v Liptovskom 
Mikuláši a k jeho premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024.“ z 
rokovania 5. zasadnutia AS FEIT 

1 11 2 

 
Uznesenie 2024/05/02: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním neschválil návrh predložený pánom 
Mgr. Petrom Čendulom, PhD. na vyradenie bodu „3. Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela 
Stodolu v Liptovskom Mikuláši a k jeho premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024.“ z rokovania 5. 
zasadnutia AS FEIT. 
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2. Schvaľovanie Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku Fakulty elektrotechniky a informačných 
technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

 
Predseda AS FEIT prof. Janoušek informoval, že v zmysle § 13f odstavec 1 Štatútu UNIZA a § 8 
odstavec 10, písmeno a) Štatútu FEIT, AS FEIT na návrh dekana schvaľuje štatút fakulty a organizačný 
poriadok fakulty a poprosil pána dekana ako predkladateľa materiálu o úvodné slovo. 
Pán dekan v krátkosti informoval o predkladanom Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku fakulty a 
požiadal pána prof. Ing. Róberta Hudeca, PhD., vedúceho Katedry multimédií a informačno-
komunikačných technológií (KMIKT) o zdôvodnenie. Pán prof. Hudec oboznámil prítomných 
o organizačnej štruktúre na KMIKT. Vysvetlil, že sa nerozširuje organizačná štruktúra katedry ale 
z dôvodu zabezpečenia pedagogického procesu sa navyšujú úväzky na dvoch pracovných miestach 
„odborný asistent“ z 20% a zo 60% na 100%. Mzdové náklady pre navýšené úväzky budú financované 
z prostriedkov KMIKT. 
Následne predseda AS FEIT prof. Janoušek poprosil pani prof. Ing. Alenu Otčenášovú, PhD., aby 
v zastúpení pána prof. Ing. Aleša Janotu, PhD., predsedu Legislatívnej komisie AS FEIT, predniesla 
závery z rokovania Legislatívnej komisie AS FEIT, ktoré sa uskutočnilo 30.05.2024. Legislatívna 
komisia AS FEIT súhlasí s predloženým návrhom a odporúča schváliť Dodatok č. 6 k Organizačnému 
poriadku FEIT UNIZA. 
V rámci diskusie pán doc. Ing. Rastislav Pirník, PhD. položil otázku, či má pán prof. Ing. Róbert Hudec, 
PhD. na novovzniknuté miesta vybraných ľudí, na čo dostal kladnú odpoveď. 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT UNIZA prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT UNIZA o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Dodatku č. 6 k Organizačnému poriadku Fakulty 
elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej 
univerzity v Žiline. 

14 0 0 

 
Uznesenie 2024/05/03: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil s účinnosťou od 1.9.2024 

Dodatok č. 6 k Organizačnému poriadku Fakulty elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej 

univerzity v Žiline, ktorého súčasťou je Príloha č. 1 - Organizačná štruktúra FEIT. 

 
 
3. Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v Liptovskom Mikuláši a k jeho 

premiestneniu do Žiliny od 01.09.2024. 
 
Predseda AS FEIT prof. Janoušek v úvode informoval, že pán Mgr. Peter Čendula, PhD. zaslal podnet 
Legislatívnej komisii AS FEIT a prezentoval stanovisko doc. JUDr. Ing. Aleny Novák Sedláčkovej, PhD., 
predsedníčky Legislatívnej komisie AS UNIZA, k právnemu inštitútu „presťahovania“ alebo 
„premiestnenia pracoviska“, ktorý nie je definovaný ani v zákone č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách 
ani vo vnútorných predpisoch UNIZA. Prítomným prečítal 2 možnosti výkladu ustanovení právnych 
predpisov: 
1/ zákonodarca, keďže ani nikde inde o premiestnení súčasti univerzity nič neuvádza, nepovažuje 
tento právny úkon za tak závažný, aby podliehal schvaľovaniu akademických senátov univerzít a 
následne teda nie je potrebný tento predchádzajúci súhlas, 
alebo čo je pravdepodobnejšie, 
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2/ považuje možnosť premiestnenia analogicky odvodiť od ostatných inštitútov, a tak dať tento 
dôležitý krok schváliť samosprávnym orgánom. 
Ďalej odovzdal slovo pánovi dekanovi. 
Pán dekan prof. Špánik úvodom prečítal list od pána rektora o ukončení platnosti zmluvy o prenájme 
nebytových priestorov v Liptovskom Mikuláši k 31.08.2024. Podľa predmetného listu, rektorát 
nebude uzatvárať novú zmluvu a pán rektor vyzýva pána dekana FEIT na riešenie situácie. Pán rektor 
navrhol pánovi dekanovi zrušiť pracovisko, alebo ho dislokovať do Žiliny. Pán dekan bližšie informoval 
o založení a histórii Inštitútu Aurela Stodolu (IAS), o rekonštrukcii pracoviska zo Štrukturálnych 
fondov a o ubúdajúcom počte študentov na IAS, v dôsledku čoho boli veľké priestory nevyužívané 
a pracovisko sa presťahovalo do menších priestorov s nájomnou zmluvou do 31.08.2024. Z dôvodu 
ukončenia nájomnej zmluvy pán dekan ponúkol pracovníkom IAS možnosť pracovať v Žiline. Dňa 
29.05.2024 sa vedenie FEIT dohodlo s pracovníkmi IAS na ukončení pracovných pomerov, nakoľko 
zamestnanci IAS nereflektovali na ponuku dislokácie IAS do Žiliny. 
 
Prof. Janoušek otvoril diskusiu. 
Pán Mgr. Peter Čendula, PhD. sa poďakoval pánovi dekanovi a vyjadril sa ku genéze IAS. Podľa jeho 
slov je dôvodom ukončenia činnosti IAS v Liptovskom Mikuláši presun pokrytia nákladov na prenájom 
priestorov IAS z rektorátu na fakultu. Upozornil, že vedenie fakulty nepripustilo možnosť nájsť menšie 
priestory na prenájom a umožniť IAS zarobiť si na pokrytie nákladov. Ekonomická prax na FEIT UNIZA 
je už dlhé roky taká, že katedry FEIT UNIZA musia sami vyvážene hospodáriť a vykryť si svoje 
personálne aj prevádzkové náklady katedry. Podotkol, že senátori neboli upozornení, že stanovisko 
doc. JUDr. Ing. Aleny Novák Sedláčkovej, PhD. bolo nahraté v úložisku na MS Teams a teda sa s týmto 
stanoviskom nemohli vopred oboznámiť. Ďalej vytkol nedostatočnú pripravenosť materiálov, ktoré sú 
predkladané na rokovania senátu a nie je vždy uvedené kto materiál predkladá a ktoré podklady sú 
k materiálu priložené. Odporučil predsedovi AS FEIT v budúcnosti posielať materiály k zasadaniu AS 
FEIT aspoň v rozsahu bežnom pre zasadania AS UNIZA. 
Pán prof. Ing. Dušan Pudiš, PhD. zareagoval, že predkladanie dokumentov je dostatočné a návrhy 
uznesení jasne deklarujú čo bude schvaľované. 
Pani prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. sa vyjadrila súhlasne k vysvetleniu pani doc. JUDr. Ing. Aleny 
Novák Sedláčkovej, PhD. Podporuje stanovisko tak ako je riešené. 
Nasledovala diskusia o ukončení činnosti IAS v Liptovskom Mikuláši a o ukončení pracovných 
pomerov. Bolo vysvetlené, že IAS sa neruší, ale sa premiestňuje, pričom sa zdôraznilo, že sa jedná 
o ukončenie činnosti IAS v Liptovskom Mikuláši a pokračovaní jeho činnosti v Žiline. Pracovné miesta 
neboli ukončené, boli ukončené pracovné pomery z dôvodu nezáujmu pracovníkov pokračovať 
v pracovných pomeroch na presťahovanom pracovisku v Žiline. 
Pani tajomníčka FEIT Ing. Katarína Jurošková sa vyjadrila, že pre fakultu je nerentabilné platiť 
prevádzkové náklady IAS v Liptovskom Mikuláši v sume približne 38 000 € ročne. Vývoj výkonov IAS 
bol neuspokojivý, časť mzdových nákladov bola v roku 2023 vykrývaná zo zostatkov a na budúci rok 
by pracovisko podliehalo auditu. V tomto bode pán dekan pripomenul vykrývanie finančných strát na 
internáte v Liptovskom Mikuláši. 
Pán Mgr. Peter Čendula, PhD. sa vyjadril k rozpočtu na fakulte. Zdôraznil, že IAS posledné roky 
nepotreboval dofinancovanie a nebol začatý komplexný audit podľa Smernice FEIT č.1/2021. 
Odporúčal, aby sa rozpočet robil detailnejšie s podrobným rozpisom koľko chýba na dofinancovanie 
miezd na jednotlivých pracoviskách. Pani tajomníčka mu odpovedala, že podrobné informácie 
k rozpočtu dostávajú všetci vedúci zamestnanci na kolégiu dekana a aj pán doc. RNDr. Stanislav 
Jurečka, PhD. mal podrobné informácie k dispozícii. 
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Pán prof. Ing. Miroslav Gutten, PhD. položil otázku, či za problémom pracovníkov IAS prejsť do Žiliny 
je dochádzanie a či dostali možnosť pracovať z domu. Reagoval pán dekan, ktorý uviedol, že 
pracovníkom IAS bol navrhovaný model práce 3 dni v Žiline a 2 dni práca z domu, ale nikto 
z pracovníkov nereflektoval na túto ponuku. 
Do diskusie sa zapojil študent Bc. Dávid Solčiansky s otázkou, či sa robila predikcia vývoja finančnej 
situácie IAS po premiestnení do Žiliny. Pán dekan sa vyjadril, že analýza sa síce nerobila, ale nakoľko 
majú pracovníci IAS svojim zameraním blízko k výskumu na Katedre fyziky a Katedre 
elektroenergetiky a elektrických pohonov, je predpoklad, že ich užšia spolupráca s kolektívmi 
príslušných katedier by bola prínosom.  
 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o hlasovanie. 
 

Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Vyjadrenie k ukončeniu činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v 

Liptovskom Mikuláši a k jeho premiestneniu do Žiliny od 

01.09.2024. 
13 1 0 

 
Uznesenie 2024/05/04: AS FEIT UNIZA súhlasí s ukončením činnosti Inštitútu Aurela Stodolu v 

Liptovskom Mikuláši a s jeho premiestnením do Žiliny od 01.09.2024. 

 
Pán dekan prof. Ing. Pavol Špánik, PhD. poďakoval prítomným senátorom za pochopenie situácie 
a podporu v hlasovaní. 
 
 

4. Schvaľovanie Dodatku č. 1 k Štatútu Fakulty elektrotechniky a informačných technológií 
Žilinskej univerzity v Žiline. 
 

Predseda AS FEIT prof. Janoušek informoval, že v zmysle § 13f odstavec 1 Štatútu UNIZA a § 8 

odstavec 10, písmeno a) Štatútu FEIT, AS FEIT na návrh dekana schvaľuje štatút fakulty a organizačný 

poriadok fakulty a poprosil pána dekana o úvodné slovo. 

Pán dekan prof. Špánik informoval, že predmetom predkladaného dodatku k štatútu FEIT je 

vypustenie slovného spojenia „v Liptovskom Mikuláši“ a niektoré zmeny v § 9 a § 17 štatútu FEIT. 

Predseda AS FEIT prof. Janoušek informoval, že Dodatok č. 1 k Štatútu FEIT predložil na rokovanie 

Legislatívnej komisie AS UNIZA dňa 17.05.2024. Legislatívna komisia AS UNIZA zasadala 23.5.2024 a 

k predloženému materiálu sa vyjadrila nasledovne:  

K návrhu Dodatku č. 1 k Štatútu FEIT mali členovia LK pripomienky formálneho charakteru (presun „:“ 

na prvej strane za slovo „Platnosť“). Následne navrhli doplniť za slovné spojenie je to: „z hľadiska 

ďalšieho priebehu voľby“, čím zároveň boli zodpovedané pripomienky prof. M. Deckého, ktorý po ich 

zodpovedaní so znením súhlasil. Následne odporučili daný návrh na prerokovanie. 

Senátorkám a senátorom AS FEIT bol na dnešné rokovanie predložený Dodatok č. 1 k Štatútu FEIT so 

zapracovanými pripomienkami Legislatívnej komisie AS UNIZA. 
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Predseda AS FEIT prof. Janoušek poprosil prof. Ing. Alenu Otčenášovú, PhD., aby v zastúpení 

predsedu Legislatívnej komisie AS FEIT prof. Ing. Aleša Janotu, PhD., predniesla závery z rokovania 

Legislatívnej komisie AS FEIT. Pani prof. Otčenášová informovala, že Legislatívna komisia AS FEIT 

zasadala 30.05.2024 a súhlasí s predloženým návrhom a odporúča schváliť Dodatok č. 1 k Štatútu 

FEIT UNIZA. Legislatívna komisia AS FEIT došla k záveru, že predkladané materiály nesúvisia 

s obsahom podnetu od pána Mgr. Petra Čendulu, PhD. a daný podnet považuje za neopodstatnený. 

 

Následne predseda AS FEIT prof. Janoušek otvoril diskusiu k tomu bodu rokovania. 

V rámci diskusie opätovne rezonovala otázka ukončenia činnosti IAS v Liptovskom Mikuláši verzus 

zrušenia IAS. Do diskusie sa zapojili Mgr. Peter Čendula, PhD., prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. 

a doc. Ing. Pavol Makyš, PhD. 

 
Po ukončení diskusie predseda AS FEIT prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu 
a požiadal zúčastnených členov AS FEIT o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Dodatku č. 1 k Štatútu Fakulty elektrotechniky a 
informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

14 0 0 

 
Uznesenie 2024/05/05: AS FEIT UNIZA aklamačným hlasovaním schválil Dodatok č. 1 k Štatútu 

Fakulty elektrotechniky a informačných technológií Žilinskej univerzity v Žiline. 

 

Pán dekan sa poďakoval za pochopenie a ocenil angažovanosť pána Mgr. Petra Čendulu, PhD. 

 
Predseda AS FEIT prof. Janoušek požiadal pána dekana aby zaslal Dodatok č. 1 k Štatútu FEIT pánovi 
predsedovi Akademickému senátu UNIZA.  
 
 
5. Schválenie člena disciplinárnej komisie FEIT UNIZA z radov študentov fakulty pre akademický 

rok 2023/2024. 
 
V úvode predseda AS FEIT prof. Janoušek informoval, že v zmysle článku 2, bod 1, písmeno f) 
Rokovacieho poriadku AS FEIT, AS FEIT schvaľuje na návrh dekana členov disciplinárnej komisie 
fakulty.  
Pán dekan poveril pani prof. Ing. Alenu Otčenášovú, PhD. na predloženie návrhu, následne sa spolu 
s tajomníčkou ospravedlnili a odišli zo zasadnutia.  
Pani prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. informovala, že 1 z členov disciplinárnej komisie FEIT UNIZA 
bude mať čoskoro pozastavené členstvo a predniesla návrh v zastúpení dekana. Za člena 
disciplinárnej komisie FEIT UNIZA navrhla pána Bc. Dávida Solčianskeho, ktorý s nomináciou súhlasil. 
 
Predseda AS FEIT prof. Janoušek otvoril diskusiu k tomuto bodu rokovania. 
V rámci diskusie vyjadril pán prof. Peter Počta, PhD. podporné stanovisko k tomuto návrhu. 
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Predseda AS FEIT prof. Janoušek prečítal návrh uznesenia k tomuto bodu a požiadal zúčastnených 
členov AS FEIT o hlasovanie. 
 
Výsledok hlasovania: 

 ZA PROTI ZDRŽAL SA 

Schválenie Bc. Dávida Solčianskeho za člena disciplinárnej 
komisie FEIT UNIZA. 

13 0 1 

 
Uznesenie 2024/05/06: AS FEIT UNIZA tajným hlasovaním schválil za člena disciplinárnej komisie FEIT 

UNIZA Bc. Dávida Solčianskeho z radov študentov fakulty pre akademický rok 2023/2024. 

 
 
6. Rôzne 
 

Predseda AS FEIT prof. Janoušek informoval senátorov a senátorky, že 6. zasadnutie AS FEIT je 

plánované 21.6.2024 od 9:00 v BD 121 z dôvodu schvaľovania Organizačného poriadku FEIT a 

Dodatkov č. 1 k Zásadám volieb do AS FEIT a Rokovacieho poriadku AS FEIT. 

Pani prof. Ing. Alena Otčenášová, PhD. odporučila posilniť zloženie Legislatívnej komisie AS FEIT. Na 

najbližšom zasadnutí AS FEIT sa pripraví návrh na schválenie ďalších členov Legislatívnej komisie AS 

FEIT, konkrétne doc. Ing. Pavla Makyša, PhD. a doc. Ing. Rastislava Pirníka, PhD. 

Na záver predseda AS FEIT prof. Janoušek poďakoval senátorkám a senátorom za účasť a plodnú 

diskusiu a Ing. Kataríne Brodňanovej za prípravu zasadnutia.  

 
 

 
prof. Ing. Ladislav Janoušek, PhD., v.r.     Ing. Katarína Brodňanová, v.r. 

predseda AS FEIT UNIZA      tajomníčka AS FEIT UNIZA 

 


